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Abstract (en)
[origin: CA2902529A1] A. method of starting an internal combustion engine (1) which has a plurality of piston-cylinder units (2) wherein there are
dead volumes (3) upstream of the piston-cylinder units (2), wherein upon an attempt at starting the internal combustion engine (1) the pistons are
driven in the cylinders by an auxiliary motor (5), and wherein the maximum permissible duration of a starting attempt is restricted by a predetermined
starting time (t s) of the internal combustion engine (1), wherein the starting time (t s) is calculated and predetermined prior to or at the beginning of
a starting attempt of the internal combustion engine (1) in dependence on a state of the internal combustion engine (1) and/or the auxiliary motor (5).

Abstract (de)
Verfahren zum Starten einer Brennkraftmaschine (1), die eine Vielzahl von Kolben-Zylinder-Einheiten (2) aufweist, wobei stromaufwärts der Kolben-
Zylinder-Einheiten (2) Totvolumina (3) vorliegen, wobei bei einem Startversuch der Brennkraftmaschine (1) die Kolben in den Zylindern durch
einen Hilfsmotor (5) angetrieben werden, wobei die maximal zulässige Dauer eines Startversuches durch eine vorgegebene Startzeit (t s ) der
Brennkraftmaschine (1) beschränkt ist, wobei die Startzeit (t s ) vor oder zu Beginn eines Startversuches der Brennkraftmaschine (1) in Abhängigkeit
eines Zustandes der Brennkraftmaschine (1) und/oder des Hilfsmotors (5) berechnet und vorgegeben wird.
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